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Reactie Wognumse zaalsportverenigingen op Raadsvoorstel Extra Sporthal Wognum 
 
 
 
Uit het rapport van Synarchis blijkt heel duidelijk dat er vanuit sportief oogpunt voldoende draagvlak 
aanwezig is voor een extra sporthal in Wognum. Dat is een positief signaal voor de (zaal-)sporters van 
de kern Wognum. Een extra sporthal zal het bestaande capaciteitsprobleem grotendeels oplossen. 
Na het bestuderen van het rapport en het raadsvoorstel en na de vragen en antwoorden die uit de 
oriënterende vergadering van de commissie Samenleving op 4 april jl. zijn gekomen, hebben wij nog 
het volgende verzoek aan het college, de commissie Samenleving en alle raadsleden. 
 
 
 
Wij verzoeken u het volgende als amendement aan het raadsvoorstel toe te voegen: 
Wij zullen de komende dagen onder onze leden en inwoners van Wognum een handtekeningenactie 
houden om dit verzoek kracht bij te zetten. 
 
 
Amendement 1: Houdt het gymnastieklokaal aan de Sportlaan open 
Wij hebben een eigen prognose van de bezetting van de nieuw te bouwen extra sporthal gemaakt,  
op basis van onze huidige sporthaluren en de voorgenomen extra af te nemen sporthaluren. Uit deze 
prognose blijkt dat de extra sporthal al volledig bezet zal zijn en dus een zeer efficiënte bezetting zal 
hebben. Bij deze prognose zijn de sporthaluren van de gymvereniging WGC en tafeltennis vereniging 
Esopus niet  meegenomen.  Als we deze wel meenemen ontstaat er een nieuw capaciteitsprobleem, 
dat we nu juist met de bouw van de extra sporthal willen oplossen. Wij pleiten er dan ook voor dat 
het gymnastieklokaal open blijft en dat er middelen beschikbaar worden gesteld om het meest 
urgente onderhoud aan het gymnastieklokaal te laten uitvoeren.  
 
 
 
 
 
 Amendement 2: Neem in het voorgestelde onderzoek naar een extra (semipermanente) sporthal 
ook de permanente optie mee en werk deze verder uit 

In het raadsvoorstel wordt bij punt 2 aangegeven dat er nader onderzoek moet komen naar een 
extra sporthal, semipermanent van aard.  
In het rapport van Synarchis zijn een tweetal varianten van een volwaardige, permanente sporthal 
volledig uitgewerkt. Daarbij is rekening gehouden met alle sportfaciliteiten die nodig zijn voor het 
beoefenen van de sporten zaalvoetbal, handbal, volleybal, badminton, gymnastiek en tafeltennis. 
Aangezien er over de semipermanente sporthal geen nadere informatie beschikbaar is en zeker niet 
over de aanwezige faciliteiten, lijkt het ons een voorwaarde dat alle faciliteiten voor genoemde 
sporten worden meegenomen in het onderzoek. 
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Om een beter vergelijk te maken met de andere, permanente sporthal is het wellicht beter om de 
kosten voor iedere variant uit te splitsen naar de faciliteiten die aanwezig zijn in de betreffende 
sporthal.  
 
Wij vragen uw extra aandacht voor de vloer. Daarmee bedoelen wij een volwaardige sportvloer met 
de juiste demping. De betonnen vloer, zoals aangeven in de commissievergadering, bezit deze 
eigenschappen namelijk niet .  
Daarnaast maken wij ons ernstig zorgen over de geluidsbelasting die een semipermanente sporthal 
mogelijk met zich mee kan nemen. De aangegeven betonnen vloer en de het plaatwerk als muur, 
leveren naar ons inzicht een galmkast op met alle bijbehorende nadelen.  
 
Als laatste willen wij u wijzen op het gaande overleg m.b.t. de opblaashal. Het idee was om de 
blaashal neer te zetten om het capaciteitsprobleem op korte termijn te kunnen oplossen in 
afwachting van de bouw van een permanente sporthal. De investering in een blaashal, of een 
bijdrage in het exploitatietekort zou rendabeler kunnen zijn als de opblaashal in de toekomst ook nog 
elders in de gemeente ingezet zou kunnen worden. Wij denken daarbij aan de inzet van de 
opblaashal bij de bouw van de nieuwe dorpsaccommodatie in Abbekerk. 
 
Volgens ons zijn er redenen genoeg, qua faciliteiten/ inrichting en financieel, om in het onderzoek 
ook de permanente varianten mee te nemen en een volledig, vergelijkbaar en transparant 
kostenoverzicht (investering en jaarlijkse lasten) te maken voor alle varianten, permanent en 
semipermanent. En daarnaast naar de tijdelijke optie van de blaashal om het capaciteitsprobleem 
met ingang van de herfst 2019 al (tijdelijk)op te lossen. 
 
 
 
 
 
Amendement 3: Onderzoek of de locatie Spartanen niet passender en op de lange duur voordeliger 
is 
Het voorstel richt zich volledig op de locatie De Bloesem als locatie voor de nieuw te bouwen 
(semipermanente) sporthal.  Het college baseert haar voorkeur mede op het feit dat de sporthal op 
deze locatie sneller gerealiseerd zou kunnen worden (met minder risico’s in de procedure)en dat 
deze locatie gunstiger is qua verkeers- en parkeerdrukte. 
Daarbij wordt voorbij gegaan aan de krachtige argumenten die juist pleiten voor een sporthal op de 
locatie Spartanen: 

- Uit de exploitatie bij Spartanen vloeit jaarlijks een bedrag van minimaal EUR 25.000 terug in 
de gemeentekas. Over 40 jaar gerekend is dit, zonder indexatie, EUR 1.000.000 

- De exploitatie bij Spartanen zal mede worden gevoerd door vrijwilligers. Vrijwilligers, die de 
gemeente hoog in het vaandel heeft staan en die bijdragen aan de participatiemaatschappij 
die we willen zijn. 

- Door acties onder leden en bewoners (crowdfunding, gemeenschapsveiling) kunnen er 
aanzienlijke bedragen worden gegenereerd die bijdragen in het verminderen van de 
investeringslast. 
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- Het naar binnen brengen van de sport in het najaar (handbal), leidt niet tot extra 
autobewegingen rond het complex van Spartanen. 

- De verenigingen zijn niet afhankelijk van een exploitant met commerciële belangen. 
 

Wij vragen u in het onderzoek de locatie Spartanen mee te nemen voor de plaatsing van een 
permanente sporthal. 
 
 
 
 
 
De Wognumse zaalsportverenigingen, 
 
WGC    Gymnastiek    Volleybalvereniging Wognum Volleybal 
BC Upsilon   Badminton  Esopus Wognum  Tafeltennis 
Wognum Nicols  Zaalvoetbal  SV Spartanen   Handbal 
 
En  
 
Kernraad Wognum 




